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Arjan 
, 

Kun en wil jij de raadsleden met bijgaande brief informeren? 

Deze 
was al toegezegd. 

Met vriendelijke groet 
, 

Martien Born 

Gemeente Midden-Delfland 

Drs. M. A. I. Born EMIA l Gemeentesecretaris - Algemeen directeur 

Anna 
van 

Raesfeltstraat 37 l 2636 HX l Schipluiden l (015) 380 41 11 

Midden-Delfland is in 2008 uitgeroepen tot de eerste Cittaslow 
van 

Nederland. Dit is het wereldwijde netwerk 
van 

gemeenten dat zich 

sterk maakt 
om 

de kwaliteit 
van 

leven te verbeteren. Kijk 
voor meer 

informatie 
op www. 

middendelfland. nl 
en www. 

cittaslow- 

nederland. nl. 

Ga bewust om met het milieu. Print deze e-mail alleen als het echt nodig is. 

Disclaimer 







al deze zaken 
op 

de locaties kunnen worden 

ingepast. 
Deze studie is 

nog 
wel 

globaal 
omdat 

nog onduidelijk 
is wat 

er 
precies mogelijk 

is aan 

flexwoningen 
en welke vorm van bouwen 

voor het COA 

opportuun 
is. Het COA kan hier 

duidelijkheid 
over 

geven als de inhoud van de 

bestuursovereenkomst is 

uitgewerkt. 

Communiceren naar de raad 
en 

samenleving 

De 

gemeenteraad 
en de 

samenleving 
is 

duidelijkheid 
beloofd voor de 

zomerperiode. 
Nu het anders 

loopt 
is het 

passend 
ieder daarover te informeren. U 

ontvangt 
nu daartoe deze raadsinformatiebrief. 

Deze brief is ook de basis voor de communicatie naar de 

samenleving. 
De communicatie naar de 

samenleving volgt op 
korte 

termijn 
via de 

gebruikelijke 
kanalen en direct naar 

degenen 
die hun 

contactgegevens 
hebben 

achtergelaten. 

Tot slot 

Op 
14 november 2022 heeft de 

gemeenteraad 
besloten om een 

onderzoek 
naar 

de haalbaarheid 
van 

een opvanglocatie voor 
vluchtelingen 

uit te voeren. 
Dit besluit werd 

genomen vanwege 
het 

grote 

landelijke probleem met de 

opvang 
van 

vluchtelingen 
en 

de behoefte om een 
bijdrage 

te leveren aan 

het 
oplossen 

ervan. Uw raad 

gaf specifieke 
voorwaarden 

mee, 
waaronder 

huisvesting 
voor 

lokale 

groepen, kostenbijdrage 
en steun van 

relevante instanties. 

Wij 
voelen 

nog steeds de 

urgentie 
van 

het 

opvangvraagstuk. 
Het is 

belangrijk 
ons 

te realiseren dat we 

ons niet 
op crisisnoodopvang 

richten 
maar 

op 

de realisatie van 
opvang 

voor 
langere tijd. 

Dit 

vraagt 

ook een 
langere doorlooptijd 

om 
dit 

weloverwogen 
te realiseren. Het 

college 
heeft er vertrouwen in 

u 

een raadsvoorstel 
aan te kunnen aanbieden dat 

aan de 
gestelde 

voorwaarden voldoet. 

We houden u van de 
voortgarfg op 

de 

hoogte 
en zullen in 

juni 
wederom een bericht sturen. 

  

  

   

   (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Met 
vriendelijke groetf 

gemeester en 

wethouders, 

  

(geanonimiseerd)


